
Reactieformulier oordeelsvormende bijeenkomst 

 

Onderwerp: Voorstel tot het vaststellen van de 3e 

Tussenrapportage (Turap) en kennisnemen van de 

nieuwsberichten van maart 2019. 

Nummer: 2019-34 

Datum vergadering: 2 april 2019 

 

Portefeuillehouder: Weth. H.M. Kruip 

Behandelaar: S van Avendonk 

 

 

Kernboodschap voorstel: 

Tussentijds te rapporteren over: de financiële stand van zaken, geconstateerde 

afwijkingen op de programmabegroting en de eventuele financiële consequenties 

daarvan. De raad op de hoogte brengen van actuele ontwikkelingen.  

 

 

Voorstel aan de gemeenteraad  
1. Vast te stellen de 3e Tussenrapportage 2019 en kennis te 

nemen van de nieuwsberichten;  

2. De financiële gevolgen van deze 3e Turap 2019 te verwerken in 

de budgetten 2019;  

3. Vast te stellen de 6e wijziging programmabegroting 2019. 

 

X A-stuk 

(bespreekstuk) 

 B-stuk 

(hamerstuk) 

 

 

In overleg met de portefeuillehouder/het college is vastgesteld dat de volgende punten 

nog beantwoording behoeven: 

Fractie AWB: 

1. Als het gaat om het beheer van sportaccommodaties; moeten wij dan wel 

betalen, maar komt er niets terug? 

2. Als het gaat om het Sociaal Domein; komt het geld ten goede van cliënten, of is 

dit puur bedoeld voor de formatie-uitbreiding? 

Fractie GL: 

3. Wat is de reden waarom de sloop van het ’t Hazzo is vertraagd? 

  

 

Het college heeft toegezegd: 

1. Bovenstaande vragen te beantwoorden. 

 

 

Beantwoording college vragen: 

1. De begrote huuropbrengsten 2019 zullen in totaal € 22.000 bedragen namelijk  

€ 10.000,- verhuur van sporthal Hoeveland aan Indoor soccer Waalre en 

€12.000,- verhuur van sporthallen ’t Hazzo en de Pracht aan Sporthalbeheer 

Waalre. We betalen voor beheer & exploitatie voor onder andere de 

sportverenigingen en de KBO. 

2. De verstrekte subsidie voor Goed voor Mekaar wordt nu ingezet voor formatie 

uitbreiding. Dit leidt tot een verbeterde dienstverlening aan cliënten en een 

grotere ontwikkeling van Goed voor Mekaar. 

3. Het “vleermuisonderzoek” is in oktober 2018 afgerond; er waren geen 

aanvullende maatregelen nodig. Om risico’s die vorst en sneeuwval met zich 



meebrengen te voorkomen is besloten om niet in de winterperiode met de sloop 

te starten. 

 

 

 

 

Datum reactie college: 9 april 2019 

 

 


